



## DEUTSCH:

Mit Hilfe von künstlicher Intelligenz Herzerkrankungen besser behandeln. Darum geht es in einem gemeinsamen Leuchtturmprojekt des Deutschen Herzzentrums München und des Munich Institute of Robotics and Machine Intelligence (MIRMI) der TUM. Diese Woche ging es offiziell an den Start!

Spitzenmedizin, Forschung und Ingenieurwissenschaften arbeiten hier künftig eng und transdisziplinär zusammen – zum Nutzen für die Patientinnen und Patienten. So sollen Operationen noch präziser und schonender werden. Das ist großartig! Unsere Leitidee an der TUM des Human-centered engineering wird so perfekt umgesetzt.

Mehr Informationen dazu finden Sie hier: <https://www.tum.de/die-tum/aktuelles/pressemitteilungen/details/37347>

## ENGLISH:

Using Artificial Intelligence to improve treatment of heart disease is the goal of a joint lighthouse project being conducted by the German Heart

Centre Munich and TUM's Munich Institute of Robotics and Machine Intelligence (MIRMI). The project was officially launched this week!

In the future leading-edge medicine, research and engineering sciences will work together closely here on a transdisciplinary basis to the benefit of the patient. The project will make operations more precise and easier on the patient. That's fantastic! A perfect expression of TUM's core idea of Human-Centered Engineering!

You'll find more information here: <https://www.tum.de/en/about-tum/news/press-releases/details/37351>